
证书编号：ISC-E-2025-4814-R

兹 证 明

河北建工科技发展有限公司

统一社会信用代码：91130100078799684B
注册地址：河北省石家庄市桥西区新华路 592号建瓴嘉苑 A座综合楼十层 邮编: 050000
经营地址：河北省石家庄市桥西区新华路 592号建瓴嘉苑 A座综合楼十层 邮编: 050000

管理体系符合

GB/T24001-2016/ISO14001:2015标准要求
认证范围：

软件开发；建筑信息模型（BIM）咨询及培训服务；工程管理服务；
人工智能行业应用系统集成服务；信息系统集成服务；信息系统运行维护
服务所涉及场所的相关环境管理活动

发证日期：2025年 08月 05日
有效期至：2028年 08月 04日

环境管理体系认证证书



Registration No. ISC-E-2025-4814-R

This is to certify that

Hebei Construction Engineering Technology Development Co., Ltd

The social credit code：91130100078799684B

Registered Address: 10th floor of the comprehensive building of Block A, Jianling Jiayuan, No. 592 Xinhua Road,

Qiaoxi District, Shijiazhuang City, Hebei Province

Audit Address: 10th floor of the comprehensive building of Block A, Jianling Jiayuan, No. 592 Xinhua Road, Qiaoxi

District, Shijiazhuang City, Hebei Province

Which is in conformity with

GB/T24001-2016/ISO 14001:2015

This certificate covers the following scope of

Environmental management activities related to the Software development; Building Information Modelling
(BIM) consulting and training services; Project management services; Application system integration services for
artificial intelligence industry; Information system integration services; Information system operation and
maintenance services

Issue Date：2025-08-05

Expiration Date: 2028-08-04

Environmental Management System Certificate


